

BULLETIN/NEWSLETTER #11-2022/23

June 16 Juin, 2023

2023-24 Meet Calendar

Please find below our 2023-2024 meet calendar. We would also like to thank all those who provided feedback and have been involved in preparing this calendar. Please fill out the meet hosting application and return it to info@swimnb.ca before June 27, 2023 at 4.30 PM.

https://drive.google.com/drive/folders/1h6Vsiw1LZQ_r3HuQrX1GOeIMe_JpYnWd

LC Training session - Juillet 2023

This is a reminder that Swim NB is offering one LC sessions training in July:

- Saturday July 22 from 9.45 to 1.45: Deadline to sign up: July 14 at 4pm

If your club has a specific time preference, please let us know.

Here the sign-up link:

Calendrier des Rencontres 2023-24

Vous trouverez dans le lien ci-dessous le calendrier des rencontres de la saison 2023-2024.

Merci à tous qui ont donné leur feedback et contribué à élaborer et renouveler ce calendrier.

Nous vous prions de remplir le document d'accueil des rencontres ci-joint et de nous le retourner à info@swimnb.ca avant le 27 juin 2023 à 16h30.

Sessions Grand Bassin – July 2023

Ceci est un rappel que Natation NB offre une session d'entraînement LC en juillet :

- Samedi 22 juillet de 9.45 à 13.45: Date limite pour s'inscrire : 14 juillet à 16h

Si votre club a une préférence pour un horaire spécifique, merci de nous le faire savoir.

Voici le lien d'inscription :

<https://www.swimnb.ca/12029-2/>

Core Weekend Training

Coach NB will be hosting an in-person "Core Weekend" in Fredericton on the weekend of July 8-9. There will be Core Training for Learning Facilitators on Saturday and Core Training for Coach Evaluators Sunday. You can find the registration links below.

Fin de semaine de formation de base

Entraîneur NB tiendra une " fin de semaine de base " en personne à Fredericton la fin de semaine des 8 et 9 juillet. Il y aura une formation de base pour les facilitateurs d'apprentissage le samedi et une formation de base pour les évaluateurs de coachs le dimanche. Vous trouverez les liens d'inscription ci-dessous.

Core Training for Learning Facilitators

<https://thelocker.coach.ca/event/registration/9115>

Core Training for Coach Evaluators

<https://thelocker.coach.ca/event/registration/9116>

Officials Bulletin Spring 2023

Below is a link to the D Officials Bulletin Spring 2023 which covers many important points such as the Officials Certification Pathway update (Thanks to David Richard for representing NB on the national working group), officials Funding Support for 2023 Speedo Canadian Swimming Championships. Please share this bulletin with your officials.

Bulletin des officiels printemps 2023

Vous trouverez ci-dessous un lien vers Bulletin des officiels printemps 2023 qui couvre plusieurs points importants tel que la mise à jour du parcours de certification des officiels (Merci à David Richard pour représenter le NB au groupe de travail national), soutien financier pour les officiels aux championnats canadiens. De Natation Speedo 2023. Merci de partager ce bulletin avec les officiels de votre club.

[Officials Bulletin – Swimming Canada](#)

BULLETIN/NEWSLETTER #11-2022/23

June 16 Juin, 2023

Golden Flipper Challenge: Results through May 2023 Défi de la palme d'or : Résultats jusqu'en mai 2023

New Brunswick swimmers still have a strong lead over Northeastern and Northwestern BC swimmers. 428 points for NB vs. 212 for BC. Here is the list of swimmers who placed first in the 100 m Breaststroke:

Les nageurs du New Brunswick ont gardé une grande avance sur ceux du Nord-Est et du Nord-Ouest de la Colombie britannique. 428 points au NB face à 212 pour la CB.

Voici la liste des nageurs qui sont classés les premiers sur 100 m Brasse :

- 🏊 Open: NESTORUK, Ethan (UNB)
- 🏊 2005: KENNY, Maxime (CNS) and ESSON, Summer (CNBO)
- 🏊 2006: ZHANG, David and PLOURDE, Myriam (NES)
- 🏊 2007: ESSON, Alexander (CNBO)
- 🏊 2009: NEWMAN, Zachary and DUGAS, Kaylee (BLAST)
- 🏊 2010: ROBICHAUD, Simon (BLAST)
- 🏊 Para: Jesse Canney (FAST)

Full results are available here:

<https://drive.google.com/drive/folders/1CpJx0jk6OUQB5BCp9wGKmeFCzD5c8JKY>

Les résultats complets sont disponibles ici :

Declaration of Availability: 2024 World Aquatics Championships

All swimmers and coaches wishing to be considered for selection/nominations to the 21st World Aquatics Championships 2024 must declare their availability by July 9, 2023 for the pool team and July 15, 2023 for the open water team using either the links provided in the selection criteria:

<https://www.swimming.ca/en/resources/teams-selection-policies/senior-teams-selection-criteria/>

Déclaration de disponibilité : Championnats de World Aquatics 2024

Tous les nageurs et entraîneurs désirant être pris en considération pour la sélection/nomination de l'équipe de 21es Championnats de World Aquatics 2024 doivent déclarer leur disponibilité avant le 9 juillet 2023 pour eau piscine et 15 juillet 2023 pour eau libre utilisant les liens fournis dans les critères de sélection/nomination :

<https://www.swimming.ca/fr/ressources/les-equipes-selection-et-politiques/criteres-de-selection-equipes-seniors/>

Thank you,

Sportivement,

Swim NB Team – Équipe Natation NB